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10
η
 Συνεδρίαση 

Δημοτικού Συμβουλίου Πατρέων 

της 27
ης

 Μαρτίου 2024 
------------------------ 

 

 Στην Πάτρα σήμερα την 27
η
 Μαρτίου 2024, ημέρα Τετάρτη και ώρα 16.00 μετά από 

γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου, με αριθμό 9/22-3-2024, η οποία εκδόθηκε νομότυπα και 

εστάλη σε όλους τους κ.κ. Δημοτικούς Συμβούλους, πραγματοποιήθηκε συνεδρίαση του 

Δημοτικού Συμβουλίου, στο κτίριο Λαδόπουλου, για την εξέταση των (17) θεμάτων της 

ημερησίας διατάξεως και ήλθαν τα παρακάτω Μέλη του Σώματος: 

1) Κορδάς Χρήστος - Πρόεδρος, 2) Ζαφειρόπουλος Παναγιώτης - Αντιπρόεδρος, 3) 

Σταθόπουλος Απόστολος- Γραμματέας, 4) Αγγελής Απόστολος- Αντ/ρχος, 5) Αναστασίου Μιχαήλ- 

Αντ/ρχος, 6) Γκέστα Ειρήνη- Αντ/ρχος, 7) Κατσακούλης Ευάγγελος- Αντ/ρχος, 8) Μελάς 

Παναγιώτης- Αντ/ρχος, 9) Πετρόπουλος Παναγιώτης- Αντ/ρχος, 10) Πλέσσας Διονύσιος- 

Αντ/ρχος, 11) Σαμούρη- Βαγενά Ακριβή- Αντ/ρχος, 12) Σίμου Αικατερίνη- Αντ/ρχος,  13) 

Τογιοπούλου Αναστασία- Αντ/ρχος, 14) Αβραμοπούλου Ευδοξία, 15) Αγγελακοπούλου- 

Πανουτσοπούλου Αθανασία, 16) Αγγελοπούλου Αναστασία, 17) Γιαννόπουλος Χρήστος, 18) 

Δάβουλος Χρήστος, 19) Δημησιάνος Δημήτριος, 20) Καλλιμάνη- Γεωργιτσοπούλου Αθηνά, 21) 

Κλάδης Διονύσιος, 22) Πατούχας Χρήστος, 23) Σκούρας Παύλος, 24) Τουλγαρίδης Θεόδωρος, 25) 

Σβόλης Κωνσταντίνος, 26) Οικονόμου Φίλιππος, 27) Παπαγεωργίου Φίλιππος, 28) Σιώρου 

Ανδρομάχη, 29) Αϊβαλής Βασίλειος, 30) Αγγελόπουλος Γεώργιος, 31) Βασιλόπουλος Γρηγόριος, 

32) Χαροκόπος Αντώνιος, 33) Δούρος Αθανάσιος, 34) Στανίτσας Χαράλαμπος και 35) 

Στεφανοπούλου Σοφία.  

Οι κ.κ. Ασπράγκαθος Νικόλαος, Μαγιάκης Γεώργιος, Παπανικήτας Ανδρέας, Τηλιγάδης 

Κωνσταντίνος, Βάσσης Κωνσταντίνος, Μαντζουράνης Γεώργιος, Καραχάλιος Ευάγγελος και 

Ψωμάς Πέτρος, δεν ήλθαν στη συνεδρίαση αν και κλήθηκαν.  

 Επίσης στη συνεδρίαση ήλθε και ο κ. Κωνσταντίνος Πελετίδης - Δήμαρχος Πατρέων. 

Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της συνεδρίασης. 

………………………………………………………………………………………………................ 

 Στην αρχή ο κ. Πρόεδρος εισάγει το κατεπείγον θέμα: «Έκδοση ψηφίσματος για μονάδα 

επεξεργασίας επικίνδυνων αποβλήτων ση ΒΙ.ΠΕ Πατρών» (σχετικό σχέδιο ψηφίσματος της 

Δημοτικής Αρχής).  

 

 Το Σώμα, άκουσε τον κ. Πρόεδρο, τον κ. Δήμαρχο, τον εισηγητή – δημοτικό σύμβουλο κ. 

Δημησιάνο Δημήτριο, τους επικεφαλής των δημοτικών παρατάξεων, τους λοιπούς ομιλητές – 

δημοτικούς συμβούλους και κήρυξε ομόφωνα το ως άνω θέμα κατεπείγον.  

 Με τη διευκρίνιση ότι εν τω μεταξύ αποχώρησε από τη συνεδρίαση η κα Στεφανοπούλου 

Ελένη, κατά την ψηφοφορία:  

 Επί του ψηφίσματος όπως αυτό κατετέθη από τη Δημοτική Αρχή: 

 Οι κ.κ. Κορδάς Χρήστος, Αγγελής Απόστολος, Αναστασίου Μιχαήλ, Γκέστα Ειρήνη, 

Κατσακούλης Ευάγγελος, Μελάς Παναγιώτης, Πετρόπουλος Παναγιώτης,  Πλέσσας Διονύσιος, 

Σαμούρη- Βαγενά Ακριβή, Σίμου Αικατερίνη,  Τογιοπούλου Αναστασία, Αβραμοπούλου Ευδοξία,  
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Αγγελακοπούλου- Πανουτσοπούλου Αθανασία, Αγγελοπούλου Αναστασία, Γιαννόπουλος 

Χρήστος, Δάβουλος Χρήστος, Δημησιάνος Δημήτριος, Καλλιμάνη- Γεωργιτσοπούλου Αθηνά, 

Κλάδης Διονύσιος, Πατούχας Χρήστος, Σκούρας Παύλος, Τουλγαρίδης Θεόδωρος ψήφισαν 

«υπέρ» (σύνολο 22).  
 

Οι κ.κ. Σβόλης Κωνσταντίνος, Ζαφειρόπουλος Παναγιώτης, Οικονόμου Φίλιππος, 

Παπαγεωργίου Φίλιππος, Σιώρου Ανδρομάχη απείχαν από την ψηφοφορία.  

 

Οι κ.κ. Αϊβαλής Βασίλειος, Σταθόπουλος Απόστολος, Αγγελόπουλος Γεώργιος, 

Βασιλόπουλος Γρηγόριος, Χαροκόπος Αντώνιος, Δούρος Αθανάσιος και Στανίτσας Χαράλαμπος 

δήλωσαν ότι ψηφίζουν «λευκό».   

 

Κατόπιν των ανωτέρω το Σώμα: 

 

ΟΜΟΦΩΝΑ ΑΠΟΦΑΣΙΖΙ: 

 

Εγκρίνει το ψήφισμα επί του θέματος της Δημοτικής Αρχής, ως κατωτέρω: 

 

Οι παλινωδίες στην έγκριση των περιβαλλοντικών όρων της μονάδας επεξεργασίας 

επικίνδυνων αποβλήτων προκαλούν μεγάλη ανησυχία για τις επιπτώσεις στην υγεία. 

Τα εργοστάσια επεξεργασίας επικίνδυνων αποβλήτων είναι αναγκαίο να λειτουργούν με τις 

πιο αυστηρές προδιαγραφές και περιβαλλοντικούς όρους, για να εξασφαλίζεται η υγεία των 

εργαζομένων και των κατοίκων των γειτονικών οικισμών.   

Με βάση τον εθνικό σχεδιασμό, στην ΒΙΠΕ Πατρών προγραμματίζεται η εγκατάσταση και 

λειτουργία μίας εκ των τριών μονάδων επεξεργασίας και  καύσης επικίνδυνων υγειονομικών, 

τοξικών και μολυσματικών αποβλήτων. Αν δεν πληρούνται οι σαφείς και επιστημονικά 

καθορισμένοι όροι επεξεργασίας των τοξικών ρύπων, μπορεί να απελευθερωθούν στο περιβάλλον 

διοξίνες, βαρέα μέταλλα και φουρνιά, που προκαλούν σοβαρά προβλήματα υγείας σε ανθρώπους, 

ζώα και φυτά. 

Οι διαδικασίες έγκρισης των περιβαλλοντικών όρων της εν λόγω εγκατάστασης γεννούν 

σοβαρές ανησυχίες, αφού πριν την τελευταία θετική απόφαση από την Αποκεντρωμένη Διοίκηση 

Πελοποννήσου, Δυτικής Ελλάδας και Ιονίου, προηγήθηκαν αρνητικές αποφάσεις και εντοπίστηκαν 

σοβαρές ελλείψεις στην ΜΠΕ, ενώ έγιναν τεκμηριωμένες επιστημονικά παρατηρήσεις για 

επανεξέταση της μεθόδου επεξεργασίας των επικίνδυνων αποβλήτων και επάρκειας των 

διαδικασιών εξασφάλισης της προστασίας του περιβάλλοντος.  

Πιο συγκεκριμένα: 

Στις 21 Δεκεμβρίου του 2022, η Επιτροπή Περιβάλλοντος & Φυσικών Πόρων του 

Περιφερειακού Συμβουλίου Δυτικής Ελλάδας εξέδωσε θετική γνωμάτευση επί της ΜΠΕ, αλλά 

συνοδευόμενη από πολυάριθμες παρατηρήσεις, με πολυσέλιδη αναφορά των ελλείψεων της 

μελέτης. 

Την 1
η
 Αυγούστου του 2023, η Γενική Διεύθυνση Χωροταξικής, Περιβαλλοντικής και 

Αγροτικής Πολιτικής της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Πελοποννήσου - Δυτ. Ελλάδας – Ιονίου, 

λαμβάνοντας υπόψη τις παραπάνω παρατηρήσεις δεν ενέκρινε τη ΜΠΕ που υποβλήθηκε για τη 

συγκεκριμένη μονάδα. 

Μετά από προσφυγή της ενδιαφερόμενης εταιρείας στο Υπουργείο Περιβάλλοντος και 

Ενέργειας, που έγινε δεκτή από τον Θ. Σκυλακάκη, ανέπεμψε την απόφαση για τυπικούς λόγους. 

Μετά από και αυτό, χωρίς καμία αλλαγή στη μελέτη, ούτε αιτιολόγηση, εκδόθηκε θετική απόφαση 

έγκρισης από τον διευθυντή της ίδιας υπηρεσία της Αποκεντρωμένης,  που την 1η Αυγούστου του 

2023 την είχε απορρίψει. 
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Επειδή πρόκειται για ένα πολύ σοβαρό θέμα, που αφορά στη δημόσια υγεία και την 

προστασία του περιβάλλοντος, το ΥΠΕΝ και οι αρμόδιες αρχές, Περιφέρεια και Αποκεντρωμένη, 

να κάνουν όλες τις ενδεικνυόμενες διαδικασίες, ώστε να τροποποιηθεί η ΜΠΕ με βάση τις 

παρατηρήσεις και να επανυποβληθεί για έγκριση αρμοδίως ανάλογα με την δυναμικότητα της 

μονάδας.  

 

 

       Ο Πρόεδρος 

 

 

            ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΟΡΔΑΣ 
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